



Syrian Telecom S.A
Nominal Capital: 15.000.000.000 S.P
Registered in Damascus
Commercial registry under no. 17549

Invitation to Tender (Local - International)
Publication Reference No. 392 /6/3/1 dated 6/2/2019

Syrian Telecom S.A announces this Invitation to Local- International Tender for the Supply of heat shrink sleeve, the bidder should submit a sample of his offer in accordance with the Book of Conditions of this project (technical, financial and legal):

Bid Bond: /14,850/ Euro, for the international bidder.

/7,858,000/ S.P, for the local bidder.

Execution Period: /8/ Months from the date of being notified with the order of commencement. On two lots

Performance Bond: 10% of the total value of the contract

Daily Delay one per thousand of the total value of the contract

Bidder's commitment 180 days (from the date of the bid submission)

Period to his bid:

The candidate's commitment : 180 days from the day that follows the notification

Period (in writing) of the contract awarding to him.

Success Mark: at least 80%.

Bases of technical Evaluation: attached to the book of special conditions.

During the period of the contract execution, the Company can increase or decrease the Quantities related to the tender within a margin of 20% of the contract total value, at the same conditions and prices stated in the contract.

- The contract value will be paid in Syrian pounds for the local and foreign bidder.
- The local bidder can submit his bid in Euro currency and provide documents proving that the materials are imported from abroad.

The Bids accompanied with the Bid Bond will be submitted to the registration office at Directorate of Procurement and fixed assets in the Syrian Telecom S.A Headquarters (Damascus- Mazzeh Autostrad) until the end of the official working hours of 22 / 4 / 2019.

Thus, those who are interested in this invitation to tender are required to contact the Directorate of procurement and fixed assets in the Syrian Telccom S.A Headquarters (Damascus-Mazzeh Autostrad) in order to obtain the Tender Dossier (Book of Conditions) priced at /130 / Euro for the International Bidder and /65,000/ S.P for the Local Bidder.

Syrian Telecom
Director General
Eng. Muneer Oubaid

4-2-2019

وزارة الخارجية و المغتربين	منصب المدير
١٠٨٥٥	الرقم
٢٠١٩/٣/٦	التاريخ

الشركة السورية للاتصالات المساعدة المتنقلة
 رأسها الاسمية: خمسة عشر مليون ليرة سورية
 سجل تجاري 17549 دمشق

إعلان طلب عروض (محلي - خارجي)

رقم 392 تاريخ 6 / 3 / 2019

تعلن الشركة السورية للاتصالات عن طلب عروض محلي - خارجي لتوريد وصلات حرارية متعددة مع متمماتها ، ويلتزم العارض بتقديم نموذج عن عرضه وذلك وفق دفتر الشروط الفنية والمالية والحقوقية الخاصة بهذا المشروع:

التأمينات المؤقتة: 14,850/ يورو بالنسبة للعرض الخارجي.

مدة التنفيذ: 7,858,000/ ل.س بالنسبة للعرض المحلي.

مدة التأمين: 8/ أشهر من تاريخ تبلغ أمر المباشرة وعلى دفعتين . 10 % من القيمة الإجمالية للعقد.

تعويض التأخير اليومي: واحد بالآلف من القيمة الإجمالية للعقد.

مدة الارتباط بالعرض: 180 يوماً من تاريخ تقديم العرض.

مدة ارتباط المترافق المرشح: 180/ يوماً من اليوم الثاني لتبلغه إبالغه بتأخير العطاء

علامة النجاح: الحد الأدنى لعلامة النجاح الفني 80 %
أسس التقييم الفني: مرفقة بـ دفتر الشروط الخاصة.

يمكن للشركة إثناء تنفيذ العقد زيادة الكميات موضوع طلب العروض أو إنقاذهما في حدود 20 % من قيمة العقد ووفقاً لشروطه وأسعاره.

سيتم تسديد قيمة العقد بالليرات السورية للعرض المحلي و الخارج.

يمكن للعارض المحلي تقديم عرضه بعملة اليورو على أن يقسم الوثائق التي تتبع أن المواد مستوردة من الخارج.
 تقدم العروض إلى ديوان مديرية المشتريات والأصول الثابتة في الإدارة المركزية للشركة السورية للاتصالات (مشق - آخر أوستراد المزة) وذلك حتى نهاية الدوام الرسمي من يوم 22 / 4 / 2019 مرفقة بالتأمينات المؤقتة.

فعلى من يرغب الاشتراك في طلب العروض مراجعة مديرية المشتريات والأصول الثابتة في الإدارة المركزية للشركة السورية للاتصالات - آخر أوستراد المزة للحصول على دفتر الشروط لقاء مبلغ 130/ يورو للعرض الخارجي و 65,000/ ل.س للعرض المحلي.

المدير العام
 للشركة السورية للاتصالات
 المهندس منير عبيد

بيان
 باسم
 الشركة

السيد نائب رئيس مجلس الوزراء وزير الخارجية والمغتربين
 رئيس مدير إدارة الأداء
 ستيفانوس